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Datum 
Kommunledningsförvaltningen 2024-02-19 
Nämndadministration 

Sammanträdesdatum: 2024-02-16 
Plats: Pensionärernas hus 
Tid: 09:00 

Minnesanteckningar KPR 
2024-02-16 
Närvarande: 
Göran Ivarsson   SPF 
Jan-Erik Carlsson   SPF 
Margaretha Dahlin  SPF 
Ing-Britt Pettersson   SKPF 
Maj-Britt Staaf  SKPF 
Alf Andersson    PRO 
Hans Karlbom  PRO 
Ritva Mäntykänttä   SFP 
Åsa-Britt Edoff   SPF 
Pyret Backman   SPF 
Pirjo Koski  SPF 
Mauritz Tofvesson   PRO 
Anders Gustafsson   PRO 
Lena Johansson   SKPF 
Britt Lennholm   SKPF 
Christina Simonsen  SKPF 
Outi Airaksinen  SFP 
Marie-Louise Karlsson (S)   Ordförande och representant från kommunstyrelsen 
Birgitta Carlheim Gyllensköld (M) Representant vård- och omsorgsnämnden 
Ewa Callhammar (L)       Representant vård- och omsorgsnämnden 
Lars Lundqvist  Regionråd 
Monika Eriksson  Anhörigstöd 
Iréne Olander   Sekreterare 

Mötets öppnande 
Ordförande Marie-Louise Karlsson (S) inleder mötet med att hälsa alla välkomna och 
förklarar mötet öppnat.  

Godkännande av dagordning 
Den utsända dagordningen fastställs i utan någon förändring. 

Föregående minnesanteckningar 
Mötet godkänner föregående minnesanteckningar. 

Besök – Lars Lundqvist, regionråd (KD), hälso- och sjukvårdsfrågor 
Lars tackar för inbjudan till Pensionärsrådet och gör en liten presentation av sig själv. 
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Han berättar att han blev heltidspolitiker 2022 och har under denna tid och fram tills nu, 
åkt runt i länet och besökt olika organisationer. Han berättade att regionen gått back 
med 1 miljard 75 miljoner 2023. Det är faktorer som inte vi kan påverka ex på det är 
ränteläget och samband med detta ställs en del frågor till Lars.  
- Hur ska vi klara av sjukvården i framtiden och hur förflyttar man sjukvården på 

sjukhusen till primärvården? 
Lars svarar att vi blir äldre och botar flera sjukdomar vilket gör att personalen inte räcker 
till inom verksamheten. Man vill därför förflytta sjukvården till primärvården och det 
finns en sjukvårdsplan om hur man ska kunna genomföra detta. Förflyttningen har inte 
skett än men samverkan behövs mellan kommun, socialtjänst och skolhälsovård. När 
det gäller neddragning av personal görs en genomlysning av alla verksamheter eftersom 
man behöver spara en halv miljard kronor. 
Ett flertal andra frågor ställs till Lars om bland annat distriktssjuksköteskemottagningen 
och krisberedskap. Dessa frågor hinns inte med utan Lars lämnar ut sin mejladress så 
att man kan mejla frågor till honom, lars.lundqvist@regionen.se 

 
Information från anhörigstöd  
Monika Eriksson informerar om att Linda Bentholm har slutat och en ny kollega kommer 
i mars. Monika berättar att hon nu arbetar 75%, det innebär att hon är ledig måndagar. 
Monika delar ut anhörigstöds program för 2024 och uppmanar alla att ta med 
programmet till vänner och anhöriga med uppmaning att sprida vetskapen om att 
anhörigstöd finns. 
 
Aktuella ärenden och remissärenden 
Punkten lämnades. 
 
Aktuella frågor från pensionärsföreningarna  
Jan-Erik Carlsson lyfter ämnet ”säker digital” och uppmanar alla att arbeta för att få 
kunskapen i detta ämne. Den 4 mars i Pensionärernas Hus kommer det att bli ett möte 
för ”ambassadörer” för ”Nära vård”.  
 
Information från regionens pensionärsråd  
Jan-Erik Carlsson informerar om vad som togs upp på Regionens senaste sammanträde. 
Tillgängligheten för att få en åtgärd hos vårdcentralen är tre dygn, 78% uppnår målet 
som är 80%. Effekterna av besparingarna inom regionen kommer att påverka 
vårdcentralerna. Verksamhetsberättelsen för 2023 är klar. När det gäller bassängen 
uppmanar regionens pensionärsråd att regionen samverkar så att alla ska få tillgång till 
bassängen och friskvård.  
 
Information från kommunstyrelsen  
Marie-Louise informerar från kommunstyrelsens sammanträde den 31 januari. Ny 
gemensam anläggning för återbruk och återvinning. Samhällsbyggnadsförvaltningen och 
Katrineholm Vatten och Avfall har fått i uppdrag att göra en fördjupad utredning som 
belyser, drift, lokalkostnader, arbetsmarknadsinsatser, ägarförhållande och 
ansvarsfördelning mellan Samhällsbyggnadsförvaltningen och Katrineholms Vatten och 
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Avfall. Det gäller även investeringskostnader, infrastruktur, markkostnad, projektering, 
upphandling och byggnation. Detta ska redovisas i kommunstyrelsen i december 2024. 
Sörmlands vatten har tillsammans med Katrineholm. Flen och Vingåkers kommun tagit 
fram en ”Vattentjänstplan”.  
Remiss – Regionalt serviceprogram för Sörmland angående service på landsbygden. 
 
Information från vård- och omsorgsnämnden 
Birgitta Carlheim Gyllensköld gav en månadsrapport från vår kö till äldreboenden. 
Vårdboenden 2 i kö, 1 har erbjudits och 1 har tackat nej. Demensboende 12 i kö. 
Serviceboende 2 i kö, 2 erbjudits och 2 har tackat nej.  
På nämndens nästa sammanträde (29/2) kommer verksamheternas sammanslagning 
tas upp, socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen. Bemanningen håller på 
att göras om vilket upprör medarbetarna. Man försöker att lösa det så gott det går för 
att alla ska bli nöjda. 
 
Rapporter från kransorterna  
Julita – Hans Karlbom berättar att Nordkalk ansökt om att utöka sin brytning i Forsby 
kalkbrott. Boenden befarar att det kommer att medföra att det blir mer trafik till Köping.  
Väg 214, vilket det gäller, ligger nära skola och fotbollsplan. 
Post- och telestyrelsen tänker uppföra en mast nära bebyggelse. Boende är rädda för 
strålning. Bygg – och miljönämnden ska undersöka detta.  
Potthålen på väg 56 har inte blivit färre. Vägen ska vara klar julen 2025, tidigare var det 
julen 2024. Skador på bilar ska anmälas till Trafikverket. 
 
Nya frågor  
Göran Ivarsson gick igenom minnesanteckningarna från träffen som han hade med en 
del av pensionärsrådets ledamöter den 19 januari. Dessa anteckningar har skickats ut till 
alla ledamöterna i kallelsen till Pensionärsrådets möte idag. 
Anders Gustafsson undrade vad som hänt med namnlistorna som lämnades in till Gröna 
Kulle gällande bostadsbyggande i Valla.  Marie-Louise Karlsson kunde inte svara på 
frågan med lovade att återkomma om detta. 
 
Avslutning  
Ordförande Marie-Louise Karlsson berättar att på nästa sammanträde den 22 mars 
kommer Kontaktcenter och Apoteket att närvara. 
Mötet avslutades och Marie-Louise önskade alla en trevlig helg. 
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